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2022Z18913 

Vragen van het lid Van Haga (Groep Van Haga) aan de Ministers van 
Economische Zaken en Klimaat en voor Klimaat en Energie over het 
prijsplafond voor energie en verwarming met propaan (ingezonden 7 oktober 
2022). 

Vraag 1
Bent u ermee bekend dat er duizenden huishoudens en bedrijven zijn die 
verwarmen door middel van propaan? 

Vraag 2
Bent u ervan op de hoogte dat ook zij te maken hebben met prijsstijgingen? 

Vraag 3
Klopt het dat huishoudens en bedrijven die verwarmen met propaan niet 
vallen onder het prijsplafond? 

Vraag 4
Indien ja, vindt u dit rechtvaardig? 

Vraag 5
Bent u van plan om hiervoor met een aparte regeling te komen om ook 
huishoudens en bedrijven die verwarmen met propaan een extra tegemoetko-
ming te bieden? 

Vraag 6
Kunt u aangeven of bedrijven die gebruik maken van propaan kunnen 
worden meegenomen in de TEK-regeling, welke is gebaseerd op energiever-
bruik en omzet van een bedrijf? 

Vraag 7
Wat zou een regeling, vergelijkbaar met het prijsplafond, kosten? 

Vraag 8
Indien u van plan bent een regeling op te zetten, wanneer zou deze kunnen 
worden geïmplementeerd?
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